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Zápis č. 2/2024, číslo jednací:

z jednání zastupitelstva města Mimoň, které se uskutečnilo

dne 22. 2. 2024 od 16:00 hodin v zasedací místnost č. 3
(Malá 181)

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Jiří Beran, Ing. Roman Bizoň, Jaroslava Bizoňová, David Janeček, Tomáš Jaroš, Mgr. Jaroslav
Jirůtka, František Kaiser, Mgr. Václav Konopiský, Petr Král, Mgr. Šárka Krousová, Pavel Kutnar, Ing.
Ĺuboš Miklič, Bc. Jiří Pittner, Mgr. Marie Rašková, Marek Steinfest, Jan Sutr
Omluveni: Ing. Tomáš Kobr MBA
Pracovníci městského úřadu: Ing. Blanka Fialová, Bc. Zuzana Hostačná DiS., Jiří Jech, Bc. Matyáš
Kabeš DiS., Marek Mejstřík, Ing. Petr Tadlík
Tajemník: Bc. Jana Váňová
Zapisovatel: Ivana Gkiafi, DiS.
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Konopiský V., Steinfest M.

Program jednání:

A) Volba ověřovatelů zápisu
1. Volba ověřovatelů zápisu

B) Projednání a schválení programu jednání
2. Projednání a schválení programu jednání

C) Majetkové záležitosti
3. Prodej pozemků pč. 1626/16 a 1626/17 v k.ú. Mimoň - zahrádky pod Letnou
4. Prodej pozemku pod trafostanicí pč. 2232/1-část-ČEZ

D) Dotace z rozpočtu města
5. Žádost o finanční dar - Kompakt spol. s.r.o. a rozpočtové opatření č. Z02

E) Finanční odbor
6. Odpis pohledávek

F) Správní odbor
7. OZV - o omezení provozní doby pohostinských provozoven
8. Jednací řád Zastupitelstva města Mimoň
9. Zpětvzetí přihlášené pohledávky

G) Ostatní
10. Falco - smlouva na ostrahu objektů
11. Smlouva na úklid domů s pečovatelskou službou
12. Smlouva na čištění komunikací po zimě - Compag a rozpočtové opatření č. Z04
13. Rozpočtové opatření č. Z03 - Slučování bytů Ploužnice
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H) Výbory
14. Zápis z jednání kontrolního výboru
15. Zápis z jednání finančního výboru

I) Materiály po termínu
16. Projednání postoje města - lokalita Amerika

J) Diskuze
17. Diskuze

A) Volba ověřovatelů zápisu

1. Volba ověřovatelů zápisu

Diskuze:

Starosta navrhl tyto ověřovatele zápisu: Mgr. Konopiského V. a M. Steinfesta.
Nikdo neměl námitky, ani nebyl navržen někdo jiný. Zastupitelé odhlasovali navržené ověřovatele.

usnesení č. Z24/15

Zastupitelstvo města Mimoň volí tyto ověřovatele zápisu: Mgr. Konopiského V. a p. Steinfesta M.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

B) Projednání a schválení programu jednání

2. Projednání a schválení programu jednání

Diskuze:

Zastupitel p. Kaiser F. navrhl zařadit bod do programu jednání "Projednání postoje města Mimoň k
výstavbě a provozování výrobních a skladovacích ploch v lokalitě na Americe ve Stráži pod Ralskem."
Starosta: Něco k tomuto mohu více říct v diskuzi. Zítra bude probíhat jednání Libereckého kraje.
F. Kaiser: Mám k tomu připraven návrh usnesení.
Starosta vyzval zastupitele ke hlasování o zařazení nového bodu do programu jednání.
Hlasováním nadpoloviční většiny zastupitelů byl navržený bod do programu zařazen, souhlasně
hlasovalo 16 přítomných zastupitelů, bod umístěn pod pořadovým č. 16.
Mgr. Konopiský dále navrhl zařadit bod týkající se OZV (rušení nočního klidu), navrhl schválit původní
verzi, která zazněla na ZaMě v listopadu r. 2023, tj. zrušit vyhlášku, která byla schválena v měsíci září
2023. 
Starosta vysvětlil, OZV, která je dnes na programu jednání, je nová verze vyhlášky, mělo by se
počkat, jak dopadne hlasování, pak je možné dát protinávrh. 
Celkový program jednání zastupitelstva byl následně schválen.
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usnesení č. Z24/16

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje program jednání zastupitelstva.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 15 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti: 0, Zdrželo
se: 0

C) Majetkové záležitosti

3. Prodej pozemků pč. 1626/16 a 1626/17 v k.ú. Mimoň - zahrádky pod Letnou

Diskuze:

Starosta k materiálu dodal, že původní zájemce zahrádek od prodeje odstoupil.
Dále vyzval o sdělení stanoviska finančního výboru.
Za FO - předsedkyně Mgr. Krousová: Fin. výbor ve všech bodech doporučil tyto odsouhlasit.

usnesení č. Z24/17

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje dle důvodové zprávy: a) prodej pozemků určených ke
zřízení zahrádek v k.ú. Mimoň, a to pozemek parcelní číslo 1626/16  o výměře 434 m2 a pozemek
parcelní číslo 1626/17 o výměře 422 m2 oba zahrada a ideální podíl o velikosti 2/9 z pozemku parcelní
číslo 1626/19 o výměře 482 m2 zahrada a z pozemku parc.č. 1626/20 o výměře 228 m2 zahrada
určených jako přístupové cesty k jednotlivým zahrádkám panu Mxxxx Sxxxxxxxxxxxxx, bytem
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx Mimoň za cenu včetně podílu na cestách ve výši 730.148,- Kč s DPH a
b) kupní smlouvu s kupujícím v předloženém znění a c) ukládá starostovi města kupní smlouvu, která
jsou přílohou tohoto usnesení, podepsat.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

4. Prodej pozemku pod trafostanicí pč. 2232/1-část-ČEZ

usnesení č. Z24/18

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje dle důvodové zprávy a na základě uzavřené budoucí kupní
smlouvy ze dne 29.6.2017: a) uzavření řádné Kupní smlouvy č. IE-12-4004867/KS/01 na prodej části
pozemku parcelní číslo 2232/1, ostatní plocha - část dle geometrického plánu č. 2515-829/2023
označená parcelním číslem 2232/4, vše v k.ú Mimoň v předloženém znění se společností ČEZ
Distribuce, a.s., IČ 24729035, se sídlem Děčín IV – Podmokly, Teplická 874/8, 405 02 Děčín a b)
ukládá starostovi města kupní smlouvu, která je přílohou tohoto usnesení, podepsat.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
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0, Zdrželo se: 0

D) Dotace z rozpočtu města

5. Žádost o finanční dar - Kompakt spol. s.r.o. a rozpočtové opatření č. Z02

usnesení č. Z24/19

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje 1) rozpočtové opatření č. Z02 - Kompakt spol. s.r.o. -
navýšení financování a navýšení výdajů - příděl do Dotačního fondu ve výši 100 000 Kč na poskytnutí
finančního daru na zakoupení užitkového automobilu Dacia Jogger pro příspěvkovou organizaci
Sociální služby města Mimoň dle přílohy č. 1 a důvodové zprávy.2) poskytnutí finančního daru ve výši
100 000 Kč společnosti Kompakt spol. s.r.o., Jiráskova 1424, 290 01 Poděbrady, IČ 49551027 na
zakoupení užitkového automobilu Dacia Jogger pro příspěvkovou organizaci Sociální služby města
Mimoň. 

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

E) Finanční odbor

6. Odpis pohledávek

usnesení č. Z24/20

Zastupitelstvo města Mimoň ruší 1) své usnesení č. Z24/10 ze dne 18.01.20242) Zastupitelstvo
města Mimoň schvaluje odpis pohledávek Txxxxx Hxxxxx v celkové výši 35.307,50 Kč z důvodu
promlčení těchto pohledávek a vstupu dlužníka do insolvence.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

F) Správní odbor

7. OZV - o omezení provozní doby pohostinských provozoven

Diskuze:

Starosta: Tato vyhláška už byla schálena v loňském září, nyní je předkládána v jiné verzi, která je
mírnější.
Mgr. Konopiský: Pro tuto vyhlášku nebudu hlasovat, nehlasoval bych ani pro tu předchozí ze září,
tehdy jsem nebyl přítomen, byla schálena těsnou většinou zastupitelům což samno o sobě hovoří, že
to je věc sporná. Nevím, zda občané vědí, co se schvaluje, má být mírnější, v podstatě je namířená na
jednoho podnikatele v konkr. lokalitě. Mám za to, že vyhláška je vyústěním osobních sporů než nějaké
systémové řešení. Schválení by znamenalo, že to někomu na sídlišti asi vyhovovat bude, ale na
druhou stranu budeme tolerovat vietnamské herny - dříve se o nich dost hovořilo, nyní se ale o nich
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nikdo slovem nezmíní, možná proto, že do městské kasy přinášejí peníze. Je nám jedno, že zaplivané
herny mají neomezenou dobu provozování, ale provozovna na sídlišti bude mít omezenou.         
Starosta: Některé zmiňované provozovny už mají zavřeno v deset hodin, a to kolaudačním
rozhodnutím od počátku, např. herna u Slavíka. Jinak provoz automatů bude vyhodnocován, zda ve
městě zůstanou, jestli městu přinášejí finance dle nového určení daní, bude se o tom rozhodovat po
tomto roce. Ve městě jsou max. 3 herny, vyhláškou vše bylo zregulováno, je klid, nejsou problémy.
Faktem je, že vietnamsklé herny jsou mimo zástavbu. Na sídliště se neměla provozovna vůbec
umisťovat, musí se vyhodnocovat hluk, počet bydlících obyvatel. Lidé se potřebují do práce řádně
vyspat, děti do školy, je to prostě omezení, ta provozovna už měla být omezena dávno tak před 15
lety. V přílohách k materiálu je informace, kolikrát tam na výjezdu byla městská i státní policie,
záznam co se tam dělo, jsou záznamy z městských kamer. Hlavně se to dělo i mimo časové omezení -
červen, červenec, srpen, dělo se to tam často.   
Mgr. Krousová: Chápu, že tu pan zastupitel hájí podnikatelské zájmy, zajímala by mne jeho osobní
zkušenost s hernami, o kterých hovořil, osobně bych si nedovolila vyslovit pojem "zaplivaná herna",
byl se tam někdy podívat?       
Mgr. Konopiský: Pravdou je, že nebyl, např. do herny u náměstí bych se ani neodvážil vkročit.        

usnesení č. Z24/21

Zastupitelstvo města Mimoň vydává v souladu s ustanovení § 10 písm. a) a d) a ustanovení § 84
odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů,
vydává obecně závaznou vyhlášku o omezení provozní doby pohostinských provozoven.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar,
Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková), Proti: 4 (F. Kaiser, V. Konopiský, M. Steinfest, J. Sutr), Zdrželo se: 1 (J.
Jirůtka)

8. Jednací řád Zastupitelstva města Mimoň

Diskuze:

Starosta: Změněny byly jen drobnosti, jedná se o elektronický přístup k materiálům, dále zde byly
upraveny slovní výrazy dle zákona.

usnesení č. Z24/22

Zastupitelstvo města Mimoň vydává jednací řád Zastupitelstva města Mimoň, s účinností od 1. 3.
2024.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

9. Zpětvzetí přihlášené pohledávky

usnesení č. Z24/23

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje odpis pohledávek Hxxxxx Jxxxxxx v celkové výši 8 882,00
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Kč z důvodu promlčení těchto pohledávek a vstupu dlužníka do insolvence.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

G) Ostatní

10. Falco - smlouva na ostrahu objektů

usnesení č. Z24/24

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje dle důvodové zprávy: a) výběr zhotovitele veřejné
zakázky malého rozsahu: "Ostraha objektů v majetku města Mimoň" mimo režim směrnice k realizaci
veřejných zakázek a přidělení této veřejné zakázky z důvodů uvedených v důvodové zprávě
společnosti BFB – Falco s.r.o., Poříční 3010, 470 01 Česká Lípa, IČO 250 38 648 a b) Smlouvu o dílo na
realizaci akce: Ostraha objektů v majetku města Mimoň s firmou BFB – Falco s.r.o., Poříční 3010, 470
01 Česká Lípa, IČO 250 38 648 v předloženém znění na dobu 2 let a ukládá starostovi města smlouvu,
která je přílohou tohoto usnesení, podepsat.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

11. Smlouva na úklid domů s pečovatelskou službou

usnesení č. Z24/25

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje dle důvodové zprávy Smlouvu o poskytnutí úklidových
služeb s Evou Šlamborovou, se sídlem Horská 62, 471 24 Mimoň - Mimoň II, IČ 01843583 na dobu do
31.12.2025, za cenu dle nabídky ze dne 17.1.2024, v předloženém znění a ukládá starostovi města
smlouvu, která je přílohou tohoto usnesení podepsat.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

12. Smlouva na čištění komunikací po zimě - Compag a rozpočtové opatření č. Z04

Diskuze:

Mgr. Krousová: Jak nám bude fa Compag účtovat za úklid?
Starosta: Čistící stroj má GPS a bude se účtovat za fakticky vyčištěné metry komunikací.

usnesení č. Z24/26

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje dle důvodové zprávy: 1) Rozpočtové opatření č. Z04 –
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navýšení běžných výdajů na pozimní čištění místních komunikací a chodníků o 600.000,- Kč a
navýšení financování o 600.000,- Kč dle důvodové zprávy a přílohy č. 1, 2) Výběr zhotovitele veřejné
zakázky malého rozsahu: "Čištění místních komunikací po zimě " mimo režim směrnice k realizaci
veřejných zakázek na MěÚ Mimoň, a to z důvodů uvedených v důvodové zprávě a přidělení veřejné
zakázky malého rozsahu "Čištění místních komunikací po zimě" společnosti COMPAG CZ s.r.o., V
Lukách 95, 471 24 Mimoň, IČ 62241630, 3) Smlouvu o dílo se společností COMPAG CZ s.r.o., V Lukách
95, 471 24 Mimoň, IČ 62241630 v předloženém znění na dobu do 31.12.2025 a ukládá starostovi
města podepsat smlouvu, která je přílohou tohoto usnesení.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

13. Rozpočtové opatření č. Z03 - Slučování bytů Ploužnice

usnesení č. Z24/27

Zastupitelstvo města Mimoň schvaluje  rozpočtové opatření č. Z03 – navýšení kapitálových
výdajů o 400. 000 Kč na akci Slučování bytů na Ploužnici v bytových domech města Mimoň a navýšení
financování o 400.000 Kč dle důvodové zprávy a přílohy č. 1.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

H) Výbory

14. Zápis z jednání kontrolního výboru

usnesení č. Z24/28

Zastupitelstvo města Mimoň bere na vědomí zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 12.2.
2024, který je přílohou důvodové zprávy.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

15. Zápis z jednání finančního výboru

usnesení č. Z24/29

Zastupitelstvo města Mimoň bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru ze dne
19.2.2024, který je přílohou důvodové zprávy.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, J. Jirůtka, F. Kaiser, V.
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Konopiský, P. Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti:
0, Zdrželo se: 0

I) Materiály po termínu

16. Projednání postoje města - lokalita Amerika

Diskuze:

Pan zastupitel F. Kaiser: Jde o reakci na petici občanů Hamru na Jezeře - výstavba logistického centra
"Amerika" ve Stráži pod Ralskem. Tuto petici obdrželi všichni zastupitelé, začal jsem se o věc zajímat
a zjistil jsem, že tam začne výstavba něčeho, co nemá obdoby. Většina z materiálů k záležitosti je
citována ze stránek města Stráž p/R., mělo by tam vzniknout pět obrovských hal, budovy mohou být
až pětipodlažní, měřítkem by to předčilo skladovací prostory v Praze na Černém Mostě. S tím souvisí
obrovský pohyb nákladní i osobní dopravy. Překvapuje mne, že to je přirovnáváno k nahrazení útlumu
Diama. Stavba by měla být dokončena 2031 a Diamo by mělo skončit v r. 2040, což by náhrada dle
mého názoru neměla být. Až Diamo skončí, určitě se najde jiné využití pro tento prostor, nic se
nebude bourat (jako např. Falcon) a najde se jiné využití. Po realizaci by tam mělo být až 1800
zaměstnanců. Pro představu - nyní je nedostatek pracovních sil v celém Česku, v úvahu připadají síly
z ciziny - Filipínci, Indové, Mongolci jako např. v České Lípě (Trimco, Bombardier), nastanou otázky
kde budou ubytováni, pochopitelně vzniknou ubytovny. Dalším problémem může být to, že různá
etnika se nemusí snášet, je tu problém zdravotní péče, nemáme tu dostatek lékařů, zubařů. Kromě
toho dojde k devastaci turistického ruchu, zanikne tu krásné prostředí, dojde k narušení majetků
okolních obyvatel. Nakonec p. Kaiser přednesl a ocitoval návrh usnesení - viz varianta 1) "ukládá".    
Starosta: Zítra proběhne k této věci jednání v Liberci se zástupci LbK, svolal p. hejtman. My tam
půjdeme s tím, aby kraj vybudoval obchvat města Mimoň. Ve Stráži se nyní schvaluje územní plán, vy
máte k dispozici studii, která ukazuje maximalistickou hodnotu, a to 600 kamionů za den. Dále se
můžeme přihlásit do stavebního povolení a tam realizovat naše připomínky (max. počet kamionů, ..).
Časem se otevře i těžba Tlustce. Během územního plánovavání nemůžeme nic ovlivnit a my si
nechceme uzavřít vyjednávací pozici. Pak by byla možná blokáda výstavby.
Pan zastupitel F. Kaiser: Nejde o to, abyste byli ve všem negativní, ale měli byste hájit zájmy města.
Jde o mandát zastupitelstva. Další otázka - proč ještě není pravomocná vyhláška o zákazu vjezdu od
Mnichova Hradiště na Mimoň?
Starosta: Vyhláška je platná, ale musí ještě být osazeno značení. Toto je povoleno v celém okrese
Česká Lípa, zároveň jsme museli vyjednat dvě značky v okrese Ml. Boleslav. Je tam problém s
policisty, vidím to na porušení zákona, odmítají tam osadit informativní ceduli na rok, že v Mimoni
bude zákaz tranzitu přes ulici Malá. Jeden celý rok se řešila cedule, byla tamní policií označována za
zmatečnou, požádali jsme proto právní radu od JUDr. Bernarda, výsledek je stanovisko policie, že
cedule je zmatečná a tudíž jí není potřeba tam dávat. Poslední značka je v Mnichově Hradišti, tam se
úředník vyjádřil tak, že je to zbytečné jí tam dávat, když je přece zastavený provoz. Půjdeme tedy dál
přes střední Čechy a pak přes soud, snad se dobereme zdárného konce. 
Místostarostka: S tímto bodem bych ještě počkala, může být odložen, byla jsem na jednání
Mikroregionu, byli jsme seznámeni s tím, že jde skutečně o maximalistickou studii, sama Stráž neví, o
co konkr. budou žádat. Šlo o pracovní materiál. Zítra se dozvíme na kraji nějaké podrobnosti. Nyní
naše zastupitelstvo stále ještě neví, čemu se vyjadřuje.
Pan zastupitel F. Kaiser: Jde jen o to, že budete delegováni k vystoupení proti negativním dopadům
pro město Mimoň.
Starosta: Tento bod můžeme odložit na březnové zastupitelstvo, budeme více vědět po zítřejší
schůzce v Liberci. Bude tam zástupce Syneru, starosta Jablonného v Podj., starosta Stráže p/R.
Do diskuze se přihlásil p. Sýkora z Hamru na Jezeře a vyjádřil svůj názor. Je jedním z iniciátorů petice.
Zastupitelé mu dali možnost vystoupit.
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První návrh usnesení nebyl schválen.
Druhý návrh usnesení o odložení materiálu do března byl schválen.

usnesení č. Z24/..

Zastupitelstvo města Mimoň ukládá starostovi a místostarostce vystupovat se záporným
stanoviskem vůči připravované výstavbě výrobních a skladovacích ploch v lokalitě na Americe ve
Stráži pod Ralskem z důvodu negativních dopadů na město Mimoň, potažmo na celý Podralský
region. 

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 3 (J. Jirůtka, F. Kaiser, M. Steinfest), Proti: 8 (J. Beran, R. Bizoň, P. Král, P. Kutnar, Ĺ.
Miklič, J. Pittner, M. Rašková, J. Sutr), Zdrželo se: 5 (J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, V. Konopiský, Š.
Krousová)

usnesení č. Z24/30

Zastupitelstvo města Mimoň odkládá projednání postoje města o výstavbě logistického centra ve
Stráži pod Ralskem lokalita "Amerika".

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 15 (J. Beran, R. Bizoň, J. Bizoňová, D. Janeček, T. Jaroš, F. Kaiser, V. Konopiský, P.
Král, Š. Krousová, P. Kutnar, Ĺ. Miklič, J. Pittner, M. Rašková, M. Steinfest, J. Sutr), Proti: 0, Zdrželo se:
1 (J. Jirůtka)

J) Diskuze

17. Diskuze

Diskuze:

Mgr. Konopiský: V panelových domech je změna v úklidu společných prostor? Jde mi o panelák čp.
579, dlouhá léta tam uklízela jedna paní s manželem.  
Starosta: Trvá to již 2 roky, jde o Ploužnici, tam nájemníci vůbec neuklízeli, dále jde o některé domy
města, rozšířeno je na vchody, kde odmítají uklízet. Co se týče 579 - tam pán zůstal a dělá
domovníka.   
F. Kaiser: Kdy proběhne demolice domu V Hvězdovské ul.?
Starosta: Bylo zadáno k demoličnímu výměru, až bude povolení, zboří se, ale až na podzim.
F. Kaiser: Bude to ještě někdy sběrna kovových odpadů?
Starosta: Ne, změnili jsme územní plán, sběrnu může mít jen město. Bez sběrny/výkupu klesla téměř
úplně na nulu kriminalita (krádeže kovů).
F. Kaiser: Je znám pachatel ulomeného křídla čápa na kruhovém objezdu?
Starosta: Není a asi ani nebude, nahlášeno to bylo po delší době, kdy již byl smazán záznam z kamer.
Policie došlo k závěru, že k poškození mohlo dojít povětrnostními vlivy.
F. Kaiser: Kdy budou vyměněny uschlé stromky na náměstí směrem k mostu.
Starosta: Už jsou vyměněny, došlo k tomu před Vánoci.

Mitel TV:
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https://www.mitel-tv.cz/reportaze/zastupitelstvo-mesta-mimon-2024-02-10716cs.html

 
Jaroslava Bizoňová
místostarosta

Petr Král
starosta

 
Jednání bylo ukončeno v 17:15 hodin
Zápis byl vyhotoven 6. března 2024


